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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Klubbstugan, Årnäs. 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av v.ordförande Lars Jerkrot. 

 §2 

Dagordningen drogs muntligen och antogs  

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 
Mikael  Malmqvist, (på slutet) MM 
Torbjörn Hägnander  TH 
Lars Jerkrot   LJ 
Ingvar Karlsson  IK 
Bengt Falk   BF 
Anders Rindefors  AF 
Per Stenhammar  PS 
Bengt Åke Johnsson  BJ 
Jan Fahlgren  JF 
 
  

§4 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes Torbjörn 
Hägnander. 
 
 §5 
Föregående mötes protokoll gicks igenom, punkten 
angående sommarjobbare; Kommunen har inga platser att 
erbjuda oss i år, trots tidigare löfte. ÅBK måste lösa detta på 
egen hand. 
Kommande år skall kontakt tas med kommunen i februari 
2109 för att säkerställa att platser säkerställs. 
 
Protokollet lades sedan till handlingarna. 

  
§6 

Ekonomin gicks igenom; ÅBK kommer att ha betalat tillbaka 

Y- boms depositionerna under juni månad, till de som sagt 

upp sina platser. 

I övrigt är läget gott, se bilaga över saldo. 
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§7 

Nyckel till tvål och pappershållare på toaletterna efterlyses. 

IK kommer att kolla med Bernt om nyckeln. Lokala 

ungdomar kommer att tillfrågas gällande att sköta om 

städning av toaletter och klubbstugan. 

   §8 

Angående hamnprojektet är statusen följande; 

Elmatr etc har köpts in till ställplatserna, detta kostar ca 

32 000:-, tillkommer  dock en del utrustning som kostar ca 

10.000:-.  

Grävning skall utföras, hyra en lämplig maskin kostar ca 

220:-/ timma + moms. Totalt bedöms detta kosta ca 5000- 

6000:- enligt JF. Detta planeras utföras under 8-9/6. 

Övrigt som skall utföras/ ordnas; MM har fått uppgift att låta 

införskaffa elcentral för el till ställplatser etc. MM kommer 

även att anlita elektriker för att utföra elinstallation och 

anslutning av elcentralen. 

Styrelsen beslutade vidare, att P- skyltarna på staketet tas 

ner och att skyltar för ställplats husbil sätts upp. 

Parkering för personbilar ordnas utmed vägen förbi 

ställplatserna in mot planen i mitten och i svängen in mot 

planen i dess övre del som vetter mot Sjöboden. 

Trailers och vagnar skall parkeras på planen vid sjöboden. 

Skyltar för dessa platsers ändamål skall skaffas genom 

BÅJs försorg. Som stolpar kan de gamla lyktstolparna 

användas. 

 §9 

Skyltar behövs ute vid vägen, så inte husbilar hamnar  bland 

boende eller rent allmänt fel. JF kollar på detta. 

 §10 

Jan Hellner har nu tagit på sig att sköta gräsytorna. Detta 

kommer att kosta ca 20 000:-/ år, beroende på behov. Detta 

godkändes av styrelsen. 
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 §11 
 
JF kollar med trafikingenjören på kommunen vad som vi kan 

få göra  för åtgärder för att begränsa hastigheten på 

området. Det upplevs som att det går lite för fort på vägen 

inom arrendeområdet. 

 §12 

Det följde en diskussion om att fram matrial till ”vita Kullen” 

JF förde fram ideer om kullersten alt större kross av Kinne 

Kulle sten. JF utreder lite kring detta och tar fram förslag till 

kommande möte. 

 §13 

Viss tveksamhet råder kring hur Verksamheten får lägga 

sina båtar vid brygga/ kaj. Detta står beskrivet i avtalet och 

BÅJ informerar Verksamheten om var de kan förtöja på 

korrekt sätt. 

 §14 

Styrelsen beslutade att hamnkaptenen skall kolla i 

nattvaktsloggen med jämna mellanrum för att säkerställa att 

det inte saknas matriel för nattvakten, tex lampor. 

 §15 

Flaggstångs knoppen skall monteras! ÅBK har en flagga 

som bör komma upp enligt mötet. 

 §16 

Skylten för avgift till rampen skall ersättas med en ny. BÅJ 

ordnar med detta. 

 §17 

Pricksättning och skyltning i farleden diskuterades. Inget 

direkt beslut fattades. 

 §18 

Sjöbodarna- Bo Hellner har uttryckt intr för att ta över denna 

länga. Detta kan inte ÅBK genomföra då dessa bodar är en 

del av arrendekontraktet och uppgörelsen med kommunen. 
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 §19 

Det kommer doft av icke namngivet eller önskat format från 

toasugnings anläggningen, något som IK tog upp på mötet. 

Provkörning skedde och doft kunde noteras. 

Kontroll av funktion etc gjordes och mer sådan behövs för att 

reda ut om något är fel och behöver åtgärdas. LJ har god 

insyn i anläggningens funktion och tar ett grepp om 

doftanledningen. 

  §20 
 
Styrelsen godkände även att kassören TH  går till banken för 
att förbereda ett lån som täcke de kommande kostnaderna 
för att färdigställa de arbeten som pågår i hamnen. 
 
 §21 
  
Nästa möte är den 2/9 i klubbstugan kl 18.00. 
 
Vid protokollet 
 
 
Per Stenhammar 
 
 
Justeras 
 
 
Torbjörn Hägnander 


